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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ön szerint Prof. Dr. Gyuricza Csaba alkalmas arra, 
hogy a magyar agrár-felsőoktatást a XXI. századba vezesse?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  uni-mate.hu  portálon  megjelent  „Dr.  Gyuricza  Csabát  jelölték  a  Magyar  Agrár-  és
Élettudományi Egyetem rektorává” hír a következőket tartalmazza:

„Prof.  Dr.  Gyuricza  Csabát  javasolja  a  Magyar  Agrár-  és  Élettudományi  Egyetem  (MATE)
rektorának  az  Egyetem  Szenátusa,  valamint  az  intézmény  fenntartója,  a  Magyar  Agrár-  és
Élettudományi Egyetemért Alapítvány. A jelölt legfontosabb stratégiai célkitűzése, hogy a MATE
hazánk  és  Közép-Európa  meghatározó  agrárfókuszú  felsőoktatási  intézményévé  váljon  az
elkövetkező időszakban, oktatási és kutatási eredményei a lehető leghatékonyabban szolgálják a
hazai agrárium versenyképességének további fejlesztését.

A  Magyar  Agrár-  és  Élettudományi  Egyetem  a  nemzeti  felsőoktatásról  szóló  2011.  évi  CCIV.
törvény,  valamint az intézmény szervezeti  és működési szabályzatában rögzítettek alapján 2021.
február 1-jén pályázatot hirdetett rektor vezető állású munkakör betöltésére. A 2021. március 3-i
határidőig  egy  rektori  pályázat  érkezett  be  -  Dr.  Gyuricza  Csaba  részéről,  -  aki  jelenleg
megbízottként  látja  el  az  intézményvezetői  feladatokat.  A  pályázat  a  tartalmi  és  formai
követelményeknek egyaránt megfelelt. A pályázó meghallgatására március 8-án került sor a rektori
pályázatot véleményező bizottság előtt a gödöllői Szent István Campuson, aki ezt követően március
12-én az Egyetem teljes vezetése előtt is ismertette stratégiai célkitűzéseit.”

Kérdezem Önt:

1. Ön szerint Prof. Dr. Gyuricza Csaba alkalmas arra, hogy a magyar agrár-felsőoktatást a XXI.
századba vezesse? 



2.  Mikor  fog  Ön  szerint  a  Magyar  Agrár-  és  Élettudományi  Egyetem  rektora  beszámolni  a
Mezőgazdasági Bizottság előtt az elképzeléseiről? 

Budapest, 2021. április 5.
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Dr. Vadai Ágnes
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